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Yttrande angående – Särskilt 
utvecklingsbidrag till Gunnilse IS 

 

Redan i mars påtalade vi att tillvägagångssättet som då föreslogs i tjänsteutlåtandet kan 

ifrågasättas, inte minst ur ett rättviseperspektiv. Viktiga principer såsom likabehandling 

behöver värnas. Det var inte minst utifrån detta perspektiv vi påtalade att det var av 

särskilt vikt att det tillkommer en mer långsiktig lösning och att det tidigare givna 

verksamhetsbidraget behövde vara en tillfällig lösning under året.  

Vi kan nu konstatera att det uppdrag som förvaltningen fick av nämnden tidigare i år om 

att undersöka hur en långsiktig finansiering av föreningens verksamhet ännu inte har 

färdigställts. Som påpekas i tjänsteutlåtandet blir detta andra successiva kalenderår som 

föreningen beviljas ett avvikande bidrag för finansiering av verksamheten. Detta är 

olyckligt.   

Liksom förvaltningen konstaterar ser emellertid även vi den samhällsnytta föreningen 

bidrar med och som i stor utsträckning är avgörande för inte minst det geografiska 

närområdet i nordost som präglas av en relativt låg organisationsgrad bland barn och 

ungdomar. Mot denna bakgrund bifaller vi tjänsteutlåtandet, men ser det som mycket 

nödvändigt att såväl förvaltningen som sökande föreningen fortsätter arbetet med en 

hållbar finansiering och kommer fram till en lösning skyndsamt. 
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